
Zápis ze zasedání Zastupitelstva Obce Miřejovice  
konaného dne 14. 3. 2019, od 18:00 hodin. 

 
 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Miřejovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 18,00 hodin starostkou obce Zdeňkou Vodolanovou („dále jako „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem o 

Obcích č.273/2001 Sb., informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Miřejovice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 

5. 3. 2019 do 14. 3 2019. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) 

konstatovala, že je přítomno  5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 5 členů zastupitelstva), 

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92odst. 3 zákona o obcích).Příloha č. 1 
 
 
 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhla určit ověřovatelky zápisu paní Hanu Mamičovou a paní Věru Sojkovou a 

zapisovatelku paní Naděždu Novákovou.        

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost 

vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Miřejovice určuje ověřovatelky zápisu paní Hanu Mamičovou a paní 

Věru Sojkovou a zapisovatelku paní Naděždu Novákovou. 

 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti   0  Zdrželi se 0 

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu 

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění. Před hlasováním dala 

předsedající možnost vyjádřit se přítomným. 

Program: 1) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

  2) Schválení programu 

  3) Kontrola usnesení z minulého zasedání 

4) Složení slibu zastupitele 

  5) Schválení výběru zhotovitele nového územního plánu 

6)  Činnost obecního úřadu 



 7) Diskuze 

 8) Závěr 

             

 

Předsedající dala hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Miřejovice schválilo program v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva zveřejněné na úřední desce – příloha č. 2 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0 Zdrželi se  0 

 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

 

 

Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

- žádost pana Šredla o změnu jednacího řádu s tím, aby každému zastupiteli byly 

posílány zápisy ze zasedání zastupitelstva- starostka informovala, že zápisy jsou 

zveřejňovány pravidelně na ÚD. Dala hlasovat  

-  

Návrh usnesení: 

Zápisy za zasedání budou i nadále zveřejňovány na ÚD ihned po jeho zhotovení, tedy do 

10ti pracovních dnů 

Výsledek hlasování: Pro 4 Proti  1  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

- žádost pana Šredla o pořizování audio záznamů ze zasedání – starostka informovala, 

že pořizování audiozáznamu s sebou nese další archivační náležitost nezbytná pro 

uchování záznamů, je to zbytečná administrativa, pořizují se zápisy, uveřejňují se na 

ÚD a dala hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 

Audiozáznamy ze zasedání zastupitelstva nebudou pořizovány 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

- Žádost o změnu placení nájemného v hospodě Na kopečku, a to na 1,- Kč za měsíc 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce souhlasí se změnou platby nájemného, a to na 1,- Kč měsíčně 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

- Žádost zrušit odměny zastupitelů, i když byly schváleny zastupiteli na ustavujícím 

zasedání. Zastupitelé se vyjádřili - pan Andrle a pan Kopejtko se zřekli odměny 

zastupitele, ostatní budou brát odměny dle schválení na ustavujícím zasedání 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje změnu v odměňování zastupitelů takto: 

Pan Kopejtko a Andrle se vzdávají odměny zastupitele  –výše jejich odměny bude nula 

Paní Červená a pan Vachálek odměna dle schválení na ustavujícím zasedání 

 

Výsledek hlasování: Pro 4 Proti  1  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

- Žádost pana Šredla o změnu členů kontrolního výboru. Pan Kopejtko jako předseda 

kontrolního výboru navrhuje pana Andrleho jako člena kontrolního výboru a paní 

Romovou z této funkce uvolnit 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce souhlasí se změnou složení kontrolního výboru, a to takto 

Předseda nadále pan Kopejtko, členové paní Řídelová a pan Andrle 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

 -žádost pana Richtra před zhotovením nového územního plánu aktualizovat strategický plán, 

který byl pořízen a schválen v roce 2017. Starostka vysvětlila, že v současném strategickém 

plánu je, že každý občan má možnost připomínkovat strategický plán a na základě těchto 

připomínek bude provedena aktualizace. Do dnešního dne žádné připomínky nebyly, 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce souhlasí se změnou strategického plánu v případě, že budou vzneseny 

připomínky občanů, které zastupitelstvo projedná. 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

 

Složení slibu zastupitele pana Andrleho 

 

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala pana Václava Andrleho ke 

složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornila pana Andrleho, že odmítnutí slibu 

s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů v platném znění). Složení slibu proběhlo tak, 

že předsedající přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích. Slibuji věrnost České 

republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu 

Obce Miřejovice a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky. A vyzvala pana 

Andrleho ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na přiloženém archu.  

Pan Andrle složil slib. 

 

 

 

 



Schválení výběru zhotovitele na nový územní plán 

Předsedající sdělila, že přišly čtyři nabídky na zhotovení nového územního plánu a seznámila 

podrobně zastupitele s jejich nabídkou. Nabídky jsou od firmy Laube na 338 000,-Kč, pan 

Černý nabídla 205 000,- Kč, pan Jetel 407 528,- Kč a pan Žalud na 112 000,- Kč+ DPH dále 

nespecifikoval jednotlivé položky na zhotovení ÚP.  Po diskuzi zastupitelé navrhli vybrat 

nabídku pana Laubeho, který měl vypracovanou nabídku nejlépe pro potřeby obce. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Miřejovice schvaluje výběr nabídky pana Laubeho v hodnotě 338 000,- 

Kč 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

 

 

Činnost obecního úřadu 

 

Starostka seznámila s činností obecního úřadu 

- Odměna za vedení kroniky byla 1 500,-, starostka navrhuje zvýšení na 3 000,- Kč, pro 

paní Sojkovou bude opravena smlouva s navýšením. 

- Oprava cesty v horní části obce – budou opraveny pouze výtluky, protože nelze 

opravovat celé vzhledem k tomu, že celá cesta není ve vlastnictví obce 

- Oprava cesty pod schody nelze, SČVK bude opravovat vodovod, obecní úřad odřekne 

dodaci o kterou obec požádala na kraji. 

- Oprava půdy na OÚ – zvýšena cena o 110 000,- vzhledem k tomu, že je nutné opravit 

i podlahu na půdě. 

-  Dne 5. - 7. 4. budou přistaveny velkokapacitní kontejnery, začne svoz bioodpadů – 

bližší informace dostanou lidé na letáku. 

- Očkování psů proběhne v druhé polovině dubna, informace pro občany bude 

zveřejněna 

- Obecní úřad spolu s hospodou Na Kopečku plánuje na dne 13. 4. 2019 maškarní 

karneval pro děti odpoledne a večer pro dospělé 

- Čistička odpadní vody u hospody bude opravena  zajistí pan Andrle 

- Starostka zhodnotila zimní údržbu. 2x zajišťoval pan Plaček, v ostatních případech 

pan Vachálek 

- Obec chtěla požádat o dotaci na výměnu plynového kotle - nelze, protože dotace jsou 

vypsány pouze na bytové domy. 

- Pohlednice obce budou vyhotoveny až po nafocení nových snímků a budou 

komponovány do leteckého snímku obce. 

- Obec zakoupí pro hospodu nové lavice – venkovní sezení 4 x 

- Obecní úřad zažádal úřad práce o pracovníka na veřejně prospěšnou práci od dubna. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Miřejovice schvaluje činnost obecního úřadu 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti  0  Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 



 

Diskuze 

 

p. Andrle – autobusové spojení nedostatečné. Starostka odpověděla, že si myslí, že vzhledem 

k jiným obcím je spojení dostatečné. Dopravci mají problémy s obsazováním linek. 

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil a předsedající schůzi v 19,30 hod. ukončila 

 

Přílohy zápisu: 

 

1) Prezenční listina 

2) Program Zastupitelstva obce 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 19. 3. 2019 

 

Zapisovatel: Naděžda Nováková       

 

Ověřovatelé:  Hana Mamičová a Věra Sojková 

Starostka:  Zdeňka Vodolanová 

 

 

 

 


